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Protokół Nr XLVII/2022 
XLVII sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 1 grudnia 2022 r. 
BR.0002.11.2022 
XLVII Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 16.00 Przewodnicząca Rady 
Powiatu Monika Łępicka-Gij. Oświadczyła, iż w posiedzeniu uczestniczy 16 radnych, 
co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi quorum pozwalające 
na podejmowanie prawomocnych uchwał. Powitała radnych oraz gości.    
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Klauzula informacyjna: obrady są transmitowane, a po zakończeniu sesji nagranie obrad jest 

udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej. Klauzula informacyjna o przetwarzaniu 

danych osobowych wywieszona jest na drzwiach wejściowych do sali obrad. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do realizacji porządku obrad. Poinformowała, 
że w statutowym terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu XLVI sesji Rady Powiatu 
w Giżycku z dnia 27 października 2022 r.   
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XLVI/2022. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie.   

Protokół XLVI sesji Rady Powiatu w Giżycku z dnia 27 października 2022 r. został 
przyjęty. 
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się o wnioski i uwagi do porządku obrad. 
Wniosków i uwag nie zgłoszono.  

 
Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad XLVII sesji: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu XLVI sesji z dnia 27 października 2022 r.  
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Wnioski i oświadczenia radnych. 
7. Prezentacja Stowarzyszenia LGR „Wielkie Jeziora Mazurskie” dotycząca 

wykorzystania środków oraz możliwości dofinansowania działań w ramach PROW 
2014-2020. 

8. Informacja Inspektora Ochrony Środowiska o wynikach kontroli obiektów 
o podstawowym znaczeniu dla obszaru powiatu za rok 2021. 

9. Informacja Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w zakresie przestrzegania 
prawa budowlanego w Powiecie za rok 2021.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej w ciągu 
ul. Warszawskiej oraz Placu Grunwaldzkiego w Giżycku na rzecz Gminy Miejskiej 
Giżycko. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej wykonanej 
w ramach zadania pn.: „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściach dla 
pieszych na skrzyżowaniu ul. Stanisława Moniuszki i al. Wojska Polskiego 
w Giżycku” na rzecz Gminy Miejskiej Giżycko. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej wykonanej 
w ramach zadania pn.: „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściu dla 
pieszych na skrzyżowaniu drogi powiatowej nr 1734N i drogi gminnej nr 129021N” 
na rzecz Gminy Giżycko. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej wykonanej 
w ramach zadania pn.: „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściu 
dla pieszych na ul. Partyzantów w Rynie” na rzecz Gminy Ryn. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej wykonanej 
w ramach zadania pn.: „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściu 
dla pieszych na ul. 22 Lipca w m. Kruklanki” na rzecz Gminy Kruklanki. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej wykonanej 
w ramach zadania pn.: „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściu 
dla pieszych na ul. Mazurskiej w m. Rydzewo” na rzecz Gminy Miłki. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej wykonanej 
w ramach zadania pn.: „Budowa przejścia dla pieszych na ul. Białostockiej w Giżycku” 
na rzecz Gminy Miejskiej Giżycko. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej wykonanej 
w ramach zadania pn.: „Przebudowa przejść dla pieszych na ul. Antonowskiej 
w Giżycku” na rzecz Gminy Giżycko. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej wykonanej 
w ramach zadania pn.: „Budowa przejścia dla pieszych na drodze powiatowej 
nr 1616N w Słabowie” na rzecz Gminy Ryn. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej wykonanej 
w ramach zadania pn.: „Budowa przejścia dla pieszych na ul. Smętnej w Wydminach” 
na rzecz Gminy Wydminy. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej wykonanej 
w ramach zadania pn.: „Przebudowa przejścia dla pieszych na ul. 22 Lipca 
w Kruklankach” na rzecz Gminy Kruklanki. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa 
drogowego dróg powiatowych w Powiecie Giżyckim na cele niezwiązane z budową, 
przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych  
23. na terenie powiatu giżyckiego. 
24. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 

z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 r.  
25. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Giżyckiego na lata 2022-2033. 
26. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 2022.  
27. Sprawy różne. 
28. Zamknięcie sesji.   

 
Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta M. Drzażdżewski przedstawił Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu: 

1. Zajmowaliśmy się sprawą zgłoszoną przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych 
dotyczącą zwiększenia wynagrodzenia dla wykonawcy inwestycji „Modernizacja 
al. 1 Maja w Giżycku”. Uznaliśmy, iż zasadnym jest podwyższenie wynagrodzenia 
ze względu na wzrost cen asfaltu, na który wykonawca nie miał żadnego wpływu. 
Dodatkowe wynagrodzenie wynikające ze wzrostu cen zostało określone na kwotę 
227.822,43 zł. Również w trakcie inwestycji pojawiły się roboty dodatkowe związane 
szczególnie z pracami podziemnymi. Te roboty dodatkowe opiewają na kwotę 
479.172,22 zł. 

2. Zajmowaliśmy się aktualizacją kwot dotacji na rok 2022 udzielanej szkołom 
niepublicznym o uprawnieniach szkoły publicznej w przeliczeniu na ucznia. 

3. Z okazji Święta Pracownika Socjalnego spotkaliśmy się z Dyrektorami wszystkich 
placówek pomocy społecznej. Była to okazja do podziękowania, złożenia życzeń 
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pracownikom naszych jednostek pomocy społecznej ale również uhonorowania 
dyrektorów stosownymi nagrodami.   

4. Zatwierdziliśmy plan dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 
na rok 2023 przedstawiony przez Dyrektorów szkół. 

5. Zajmowaliśmy się wyborem oferty na realizację zadania pn.: „Prowadzenie punktu 
nieodpłatnej pomocy prawnej oraz świadczenia nieodpłatnego poradnictwa 
obywatelskiego a także edukacji prawnej w Powiecie Giżyckim w 2023 roku”. 
Na konkurs zgłosiły się 4 podmioty. Zarząd po przeanalizowaniu propozycji komisji 
konkursowej wybrał ofertę Fundacji Togatus Pro Bono z Olsztyna. 

6. 30 października br. kolejna grupa uczniów „Elektryka” wyruszyła w podróż 
do Hiszpanii, gdzie realizowała praktyki zagraniczne doskonaląc swoje umiejętności. 

7. 11 listopada brali udział w obchodach Narodowego Święta Niepodległości. 
8. Tradycyjnie również uczcili Święto poprzez organizację XVI Zawodów Strzeleckich 

Samorządów o Puchar Starosty Giżyckiego. W zawodach wzięło udział 5 drużyn. 
1. miejsce zajął Urząd Miasta i Gminy Ryn, 2. miejsce – Zarząd Dróg Powiatowych 
w Giżycku, 3. miejsce – Starostwo Powiatowe w Giżycku. 

9. Już po raz III organizowane było Niepodległościowe Dyktando Ortograficzne 
„O Złote Pióro Starosty Giżyckiego”. W dyktandzie biorą udział uczniowie szkół 
ponadpodstawowych. 1. miejsce zajęła uczennica I Liceum Ogólnokształcące Julia 

Krużyńska. 
10. Akademie z okazji Święta Niepodległości odbyły się w wielu placówkach, ale bardzo 

ciekawą propozycję przedstawił Dom Pomocy Społecznej, gdzie wspólnie 
z wychowankami  Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Giżycku zaznaczyli 
obchody tego Święta.  

11. Doszło do porozumienia między I Liceum Ogólnokształcącym w Giżycku a Szkołą 
Główną Handlową w Warszawie w ramach przedsięwzięcia „Klasa akademicka 
SGH”. Opieką uczelni zostaną objęte klasy o profilu matematyczno-geograficznym.  

12. Wydział Nauk Społecznych w Giżycku zawarł porozumienie o współpracy z Centrum 
Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Giżycku. Ważnym punktem 
porozumienia jest budowanie znaczącej pozycji środowisk dydaktyczno-
wychowawczych w regionie poprzez wspólną organizację kongresów, konferencji, 
sympozjów i szkoleń.   

13. Nasze szkoły wróciły do współzawodnictwa sportowego: 
• Odbył się Powiatowy Turniej Koszykówki Chłopców Szkół 

Ponadpodstawowych. 1 m. zajął Zespół Szkół Kształtowania Środowiska 
i Agrobiznesu w Giżycku;  

• Odbył się Turniej Piłki Nożnej Halowej. I tu również 1 m. zajął Zespół Szkół 
Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu w Giżycku; 

•  W Gołdapi odbyły się Mistrzostwa Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
w Pływaniu. Chłopcy z II Liceum Ogólnokształcącego w Giżycku zajęli 
II miejsce a dziewczęta III miejsce. 

14. Uczniowie Centrum Zawodowego z naszego partnerskiego miasta Alytus na Litwie 
odbyli u nas praktyki zawodowe. Przyszli kucharze gotowali razem z uczniami 
z Zespołu Szkół Zawodowych oraz pomagali przygotowywać posiłki w Domu 
Pomocy Społecznej. Przyszli malarze pomalowali bibliotekę Zespołu Szkół 
Zawodowych.  

15. 10 listopada br. odbyło się posiedzenie Powiatowej Rady Działalności Pożytku 
Publicznego. Głównym punktem obrad była kwestia wycinki drzew w Lesie 
Miejskim.  Rada  Pożytku Publicznego poparła postulaty Grupy Inicjatywnej „Las 
Miejski” w sprawie zaprzestania wyrębu Lasu Miejskiego oraz powołania na całej 
powierzchni Lasu Miejskiego statusu HCVF 6. 
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16. Już po raz 23. Gminny Ośrodek Kultury i Rekreacji w Wilkasach we współpracy 
z Gminną Biblioteką Publiczną oraz Powiatowym Zespołem Obsługi Szkół 
i Placówek Oświatowych w Giżycku przeprowadził Powiatowy Turniej Pięknego 
Czytania. Spotkanie odbyło się pod hasłem „Czytamy klasykę polską i światową”. 
I miejsce zajął uczeń I Liceum Ogólnokształcącego w Giżycku – Błażej Sierko. 

17. 21 listopada br. odbyło się posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, 
na którym min. był opiniowany projekt budżetu powiatu na rok 2023 w zakresie 
bezpieczeństwa. Ponadto Komisja zajęła się sprawozdaniem poszczególnych 
zarządców dróg na temat inwestycji, remontów i bieżącego utrzymania dróg mających 
wpływ na bezpieczeństwo ruchu drogowego w Powiecie Giżyckim. Obecni byli 
przedstawiciele zarządu dróg krajowych, wojewódzkich i powiatowych. 

18.  19 listopada br. w auli I Liceum Ogólnokształcącego w Giżycku odbyła się 
„I Mazurska Konferencja Polonistów. Nowe trendy w edukacji” zorganizowana przez 
Powiatowy Ośrodek Doskonalenia Nauczycieli, działający w ramach Powiatowego 
Ośrodka Rozwoju Edukacji w Giżycku.  

19. Zostało zawarte porozumienie między Zespołem Szkół Kształtowania Środowiska 
i Agrobiznesu w Giżycku i Okręgową Spółdzielnią Mleczarską w Giżycku. OSM 
objęła patronat nad zawodem technik agrobiznesu. Dla uczniów to szansa poznania 
nowego środowiska zawodowego oraz rozwoju kompetencji zawodowych 
i społecznych przez realizację praktycznej nauki zawodu w zakresie organizacji 
i prowadzenia przedsiębiorstwa w agrobiznesie. 

20. Jeden z naszych projektów realizowanych w ramach programu Erasmus Sport znalazł 
uznanie na konferencji zorganizowanej przez Urząd Marszałkowski w Olsztynie 
„Sport i turystyka bez barier”. Dyrektor PZOSiPO – Małgorzata Czopińska 
przedstawiła realizację naszego projektu „Sport bez barier” realizowanego wspólnie 
z partnerami z Litwy i Łotwy. 

21. 25 listopada br. w Wyższej Szkole Finansów i Zarządzania w Białymstoku Filia 
w Ełku odbyła się uroczystość wręczenia dyplomów stypendystom Prezesa Rady 
Ministrów w roku szkolnym 2022/2023.  

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do przedstawionego 
sprawozdania. 
J. Łożyński zapytał z jakim konkretnym wydziałem SGH została nawiązana współpraca 
i jaki jest cel szczegółowy współpracy.  
Starosta powiedział, że odpowie na pytanie po uzyskaniu dokładnych szczegółów 
od Dyrektor I LO. 
J. Karpiński zapytał jaki jest procent zwyżki cenowej w ramach robót dodatkowych i jakie 
jest zwiększenie, procentowo, do kwoty poprzetargowej oraz czy materiałowo ZDP jest 
przygotowany do zimowego utrzymania dróg powiatowych zakładając, że zima będzie trochę 
inna niż były dotychczas.  
Dyrektor ZDP odpowiedział, że jest to znikomy procent, dokładnie nie wie, bo jeszcze nie 
przeliczył.   
J. Karpiński zapytał jaka była kwota poprzetargowa na zadanie.  
Dyrektor ZDP odpowiedział, że ok. 9.600.000 zł. Dodał, że do zimy są przygotowani 
i sprzętowo i materiałowo. Przetargu nie ogłaszali, bo umowa była podpisana na 2 lata. 
Wykonawca jest ten sam, co w zeszłym roku. Zima ich nie zaskoczy. 
J. Karpiński zapytał na ile starczy mieszanki, jeżeli trzeba będzie sypać raz w tygodniu. 
Dyrektor ZDP odpowiedział, że na pewno starczy na całą zimę. 
Starosta poinformował, że wszyscy zarządcy dróg złożyli plany zimowego utrzymania dróg, 
które są do wglądu.  
J. Łożyński powiedział, że w ubiegłym roku interesował się stanem utrzymania dróg. 
W czasie, kiedy panowała niezapowiadana śnieżyca pojechał do Marcinowej Woli, dojechał, 
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wrócił, droga była odśnieżona, nie było zaskoczenia. ZDP zleca takie awaryjne odśnieżanie 
wykonawcom zewnętrznym i to się dobrze sprawdza.  
M. Nowakowski poinformował, że również uczestniczyli w uroczystościach 11 listopada. 
Zgłosił uwagę, że przed uroczystościami nigdzie w mieście nie ma informacji, co będzie 
i gdzie, a później okazuje się, że były różne rzeczy. Poprosił, żeby przed uroczystościami 
z wyprzedzeniem takie informacje się pojawiały, aby mieszkańcy mieli możliwość 
dowiedzieć się co będzie.    
Starosta powiedział, że organizatorem było Miasto Giżycko a właściwie Giżyckie Centrum 
Kultury. Informacja była w mediach społecznościowych, ale zwróci uwagę zarówno 
Burmistrzowi Giżycka jak i Wójtowi Gminy Giżycko, żeby była większa dystrybucja.    
Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 5. Interpelacje i zapytania radnych. 
J. Łożyński podziękował za otrzymaną odpowiedź na interpelację, którą złożył w okresie 
międzysesyjnym dotyczącą bezpieczeństwa energetycznego w powiatowych jednostkach. 
Interpelacją chciał zainspirować Zarząd Powiatu do opracowania koncepcji dochodzenia 
do samowystarczalności energetycznej w jednostkach podległych w powiecie giżyckim. 
Z odpowiedzi wynika, że w ramach współpracy ze Stowarzyszeniem Wielkie Jeziora 
Mazurskie zadanie zostało zgłoszone do projektu „Edukacja z natury”: Budowa i rozbudowa 
odnawialnych źródeł energii w zakresie wytwarzania energii elektrycznej wraz z magazynami 
energii działającymi na potrzeby danego źródła OZE oraz przyłączeniem do sieci: Montaż 
instalacji fotowoltaicznych. Stwierdził, że jest to pewna koncepcja i w pewnej perspektywie 
czasowej zostanie zrealizowana, ale czy to jest jedyna możliwa droga. Zaproponował, żeby 
przeanalizować, czy nie ma jeszcze innych alternatywnych dróg uzyskania celu, bo koszty 
energii energetycznej na dzień dzisiejszy są nieprzewidywalne. Może jakieś pośrednie 
rozwiązanie dałoby się zastosować w trybie przyspieszonym, bo czas to są pieniądze. 
Wicestarosta stwierdził, że nie bardzo wie, jakie pośrednie działania, bo złożyli fiszkę 
projektową obejmującą wszystkie budynki i chcą załatwić sprawę kompleksowo. Problemem 
jest to, że jeżeli po drodze ubiegaliby się o inne środki, to z dużym prawdopodobieństwem 
reszta samorządów, która uczestniczy w tym projekcie, nie uzyskałyby dofinasowania. 
Rezygnacja w nieodpowiednim czasie może wywrócić cały projekt. Są konkursy Polskiego 
Ładu, ale skoro zgłosiliśmy do funduszy unijnych, to musimy na nie poczekać i z tego 
skorzystać. Jest jeszcze alternatywa, że wydamy kilka milionów z własnych środków, 
ale patrząc na projekt budżetu na przyszły rok, jest to niemożliwe.  
J. Karpiński dodał, że przy udziale środków zewnętrznych nie mogą być na dane zadanie 
środki z dwóch źródeł. Zadanie można byłoby podzielić, że część w ramach Strategii WJM 
a część z innych źródeł i wtedy jest to możliwe. Jest to wybór Zarządu i jeżeli Zarząd uważa, 
że uzyska na zadanie zadawalające środki w ramach strategii WJM to trudno, żeby zadanie 
dzielić i udawać, że da się pozyskać środki z innych źródeł, co niekoniecznie musi wyjść.  
J. Łożyński powiedział, że często wykonujemy zdania publiczne z dofinansowania 
zewnętrznego i jak najbardziej jest to zasadne, ale nie zawsze da się przeliczyć korzyści 
bezpośrednio na wartość pieniędzy. Natomiast w tej sytuacji mamy bezpośrednie przełożenie 
na korzyści finansowe. Tutaj rentowność jest na dużym plusie. Kwestia zorganizowania 
projektu pod kątem finansowym. Można skorzystać z różnych dofinansowań i jest tego całe 
mnóstwo. Ostatecznie można skorzystać i leasingu i z kredytu bankowego.  
Starosta odpowiedział, że będą brali wszystko pod uwagę. Jeżeli w międzyczasie pojawi się 
możliwość skorzystania z innych środków, z innego programu i nie sprawi to, że będzie 
ze szkodą nie tylko dla nas ale i dla innych, to z pewnością będą korzystać. Problem polega 
na tym, że tego nie da się tak ekspresowo zrobić, bo wymaga badań, przede wszystkim 
robienia odpowiednich audytów. W tej chwili są na etapie realizacji projektu finansowanego 
z Polskiego Ładu, na który szukają wykonawcy dotyczącego modernizacji trzech placówek 
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szkolnych, gdzie ewentualnie też planują zamontowanie fotowoltaiki. Cały czas obserwują, 
co się dzieje, ale muszą działać systematycznie.  
Przewodnicząca Rady zapytała o cenę energii i czy do końca listopada składane było 
oświadczenie. 
Starosta odpowiedział, że ogłaszali kolejny przetarg na energię w giżyckiej grupie 
zakupowej, do której należy wiele jednostek samorządowych i samorządowych osób 
prawnych, ale nikt się nie zgłosił. Opracowali pismo, które skieruje do Wojewody informując, 
że sytuacja w styczniu może być bardzo kryzysowa. Nasza umowa jeszcze trwa. 
Oświadczenie składa ten kto już podpisał umowę z nowym dostawcą i ma cenę wyższą niż ta 
maksymalna.   
Sekretarz wyjaśniła, że oświadczenie składają podmioty, które mają cenę wyższą od ceny 
gwarantowanej przez państwo i te, które podpisały umowę po 24 lutego. My umowę 
podpisaliśmy w 2021 r. i nasze ceny energii do końca tego roku są niższe o połowę od ceny 
gwarantowanej. W grudniu będziemy musieli złożyć takie oświadczenie, żeby korzystać 
od stycznia z cen zagwarantowanych przez państwo. Przetarg rozstrzygnięty był wczoraj, 
unieważniony, ponieważ żaden podmiot nie złożył oferty. Najprawdopodobniej będziemy 
mieli dostawy rezerwowe, chyba, że coś się jeszcze w grudniu zmieni.  
Innych interpelacji i zapytań nie było.   

 
Ad. 6. Wnioski i oświadczenia radnych. 
E. Januszkiewicz powiedziała, że na XLV sesji Rady Powiatu radny M. Nowakowski 
poinformował, że Club Rotary znalazł darczyńcę, który jest wstanie zaopatrzyć dzieci 
ukraińskie uczące się w szkołach w powiecie w niezbędne materiały i okrycia zimowe. 
Poprosiła, żeby podziękować Joannie Dzienis, która reprezentowała Club Rotary 
i skontaktowała się ze szkołą. Doszło do zakupu i dzieci są wyposażone we wskazania ich 
rodziców.  
M. Nowakowski powiedział, że znaleźli darczyńcę, a Joanna Dzienis chodziła z dziećmi 
po sklepach i dzieci wybierały, co było zapowiedziane, że mają kupić.    
J. Łożyński powiedział, że na ostatniej sesji odwiedzili ich przedstawiciele samorządów 
uczniowskich i padły konkretne wnioski, potrzeby. Tymi wnioskami chciał się podzielić 
z Zarządem, wobec czego skierował do Zarządu wniosek o ujęcie postulatów samorządów 
uczniowskich w projekcie budżetu na rok 2023. Pierwszy postulat to remont pomieszczeń 
sanitarnych (łazienek), następny postulat to szafki na rzeczy osobiste i trzeci postulat to sprzęt 
informatyczny do wspomagania nauki. Uzyskał odpowiedź, w której Starosta informuje min., 
że wszystkie potrzeby szkół są analizowane bardzo wnikliwie biorąc pod uwagę potrzeby 
wszystkich naszych placówek, że możliwość realizacji wniosków przedstawicieli 
samorządów uczniowskich będą monitorować w trakcie realizacji budżetu.     
Wniosek oraz odpowiedź na wniosek znajduje się w teczce BR.0003 „Wnioski i interpelacje 

radnych”. 

Starosta powtórzył, że będą monitorowali zgłoszone wnioski młodzieży. Dodał, 
że w szkołach działają Rady Rodziców, które pozyskują środki na realizację różnych zadań 
i być może te drobne rzeczy uda się zrealizować również z pieniędzy zorganizowanych przez 
rodziców. Na pewno wszystkiego od razu nie da się zrobić, ale stopniowo będą realizowane 
zgłoszone wnioski. Gro rzeczy jest do załatwienia przez samych dyrektorów i o wykonaniu 
tych postulatów będą pytali na każdym spotkaniu z dyrektorami. 
M. Lemecha powiedział, że są w punkcie „Oświadczenia radnych”. Ten punkt porządku sesji 
Przewodnicząca Rady nie tak dawno wprowadziła i jego zdaniem był to dobry pomysł. Dzięki 
niemu na jednej z ostatnich sesji dowiedział się, że Przewodniczący ukończył akademicką 
edukację z zakresu ekonomii, co przeszło tak bez echa. Jako osoba prywatna i jako 
pracodawca zawsze wspierał każdego, kto chciał się dokształcać i tworzył warunki 
do doskonalenia się, bo każdy absolwent jest dużo lepiej zorientowany  w swojej dziedzinie. 
Poza tym jeżeli ktoś skończył to wie, że ma do czynienia z człowiekiem, który ma charakter, 
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umie dążyć do celu, umie odrzucić rzeczy przyjemne od obowiązków, ma ambicje, żeby życie 
swoje spełnić, a jednocześnie jeżeli ma większą wiedzę, to lepiej spełnia obowiązki 
zawodowe i publiczne, jeżeli je pełni. Z wielką przyjemnością pogratulował radnemu 
J. Łożyńskiemu i wręczył książkę – spojrzenie na kapitalizm i współczesną gospodarkę 
z punktu widzenia Katedry Uniwersytetu Stanów zjednoczonych z roku 2020, w której można 
znaleźć odpowiedź na pytanie: kto wie dzisiaj jaki jest świat, kto decyduje i kto decyduje 
o tym, kto decyduje.  
M. Lemecha przedstawił swój pogląd na pytanie, czy dokształcać się radny musi i czy 
radnemu wypada promować się, czy reklamować. Współczesny świat to świat rywalizacji, 
jeżeli ktoś się nie dokształca nie ma szans wygrać tej rywalizacji. Zapytał, czy radny 
reprezentujący tysiące osób, czy inny przedstawiciel reprezentujący miliony, który się nie 
dokształca, nie ma wiedzy na bieżąco może coś wygrać dla swoich wyborców w świecie 
rywalizacji. Obawia się, że jest trudno. Nie musi kształcić się w instytucjach, ale musi 
poszerzać swoją wiedzę, żeby wiedzieć za czym głosuje, co podpisuje, a to wcale nie jest 
takie pewne, że wie.  Uważa, że radni też muszą się promować i wszystkich do tego zachęca. 
Niewielu wie kogo mamy w naszej Radzie a mamy doświadczonych samorządowców, którzy 
pełnili różne funkcje, osoby, które mają kompetencje do prowadzenia rad nadzorczych, osoby 
z wielkim doświadczeniem odnośnie prowadzenia własnej działalności gospodarczej, mamy 
absolwentów menadżerskich studiów, mamy wybitnych lekarzy o odpowiedzialnej 
specjalności, mamy wojskowych. Tej wiedzy nasi wyborcy nie mają i czy wypada 
to upowszechniać. Podał swój przykład, czego nie wykorzystał i już nie wykorzysta, 
aby radni, którzy mają jeszcze dużo lat aktywności zawodowej wykorzystali szansę 
promowania siebie w tym punkcie.  
J. Łożyński podziękował radnemu za uznanie. Dodał, że spostrzeżenia radnego w zasadzie 
wpisują się w to, czego się uczył na wyżej uczelni. Ta rzeczywistość, która nas otacza nie 
bierze się z przypadku. To wszystko ma swoje źródło. Świat cyfrowy to podstawowe źródło 
tego, z czym się mierzymy. Często na tej sali radni mogą odbierać, że się czepia Zarządu, 
Starosty, ale jego podejście nie jest takie przypadkowe. Jest zamierzone. Ekonomiści wpadli 
w panikę jakiś czas temu, bo skończył się ład. Utwierdzony przez 10-lecia kapitalizm się 
skończył, tylko jeszcze nikt o tym tak naprawdę nie wie. Ta nowa forma organizacji 
społecznej nie jest jeszcze zdefiniowana. Rozwiązania instytucjonalne, w których musimy się 
odnajdywać nie przystają do rzeczywistości, w której się obracamy. Jego często krytyczne 
podejście to czynnik, który pozwala dostrzegać te zmiany. Każdy zarządzający dużą 
organizacją z tym się mierzy, z taką blokadą instytucjonalną, bo otacza się ludźmi, którzy 
potwierdzają jego myśli. Natomiast nie ma czynnika zmienności, który potrafi w inny sposób 
patrzeć, podsuwać inne rozwiązania, inne pomysły. Jego krytyczne podejście to jest takie 
podejście praktyczne, aby Zarząd spostrzegł czasem jakiś problem na inny sposób i poszukał 
złotego środka na rozwiązywanie bieżących problemów i tylko o to chodzi. 
T. Szostkowski w imieniu radnej D. Tarary i swoim poinformował, że również podjęli 
kolejne studia podyplomowe. Dodał, że mówił już to na spotkaniu z młodzieżą, 
że najważniejsza rzecz to miłość do wiedzy, obojętnie z jakich źródeł, jeżeli nauczą się 
w szkole miłości do wiedzy i będą ją pochłaniacz ze wszystkich miejsc, wtedy będą wiedzieć.  
Przewodnicząca Rady zwróciła się do Dyrektora ZDP o przesłanie radnym, poprzez Biuro 
Rady, planu zimowego utrzymania dróg powiatowych oraz od pozostałych zarządców dróg, 
jeżeli takie informacje są.   
Przewodnicząca Rady poinformowała: 

• wspólnie z Wiceprzewodniczącą brały udział w posiedzeniu Powiatowej Rady 
Pożytku Publicznego. W imieniu Rady przesłała radnym stanowisko dotyczące Lasu 
Miejskiego w Giżycku;  

• Obchody Święta Niepodległości radni świętowali w swoich okręgach wyborczych; 
• Walne Zgromadzenie Stowarzyszenia Wielkie Jeziora Mazurskie – środki, którymi 

w obecnej perspektywie będzie dysponowało stowarzyszenie a tym samym samorządy 
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skupione w stowarzyszeniu to 600 mln zł. Jest to ogromna kwota w tym min. 
na odnawialne źródła energii w naszych placówkach, a w zielonej infrastrukturze 
nasze schronisko „Zofiówka”.   

Przewodnicząca Rady podziękowała radnemu M. Lemecha za wyostrzenie punktu, 
w którym chciała zachęcić radnych do przedstawiania oświadczeń. Niemniej jednak bardzo 
prosi, aby nawiązywać do zadań dotyczących powiatu. Przypomniała, że ma prawo odebrania 
głosu, jeśli będą to tematy niezwiązane z pełnieniem funkcji radnego, czy też z zadaniami 
powiatu. Dowolności tu nie dopuszcza. Również prosi o dyscyplinę czasową, żeby 
wystąpienia zawrzeć do 3 minut, aby ten punkt nie stał się głównym punktem w całej sesji. 
Ważniejsze tematy, które radni chcą poruszyć prosi zgłaszać wcześniej, żeby to był oddzielny 
punkt do debaty.   
Innych wniosków i oświadczeń nie zgłoszono.            

 
Ad. 7. Prezentacja Stowarzyszenia LGR „Wielkie Jeziora Mazurskie” dotycząca 
wykorzystania środków oraz możliwości dofinansowania działań w ramach PROW 
2014-2020. 
Marta Gawejko pracownik Biura Stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka Wielkie 
Jeziora Mazurskie przedstawiła stan wdrażania Lokalnej Strategii Rozwoju na lata 2016-
2023 z okresu programowania 2014-2020. 
Prezentacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.   

M. Lemecha zapytał, ile z tych pieniędzy, które zostały wydatkowane przez stowarzyszenie 
bezpośrednio przyczyniło się do polepszenia ilości ryb, a ile na pozostałe działanie. Nie może 
zrozumieć dlaczego jest to Stowarzyszenie Grupa Rybacka.  
M. Gawejko wyjaśniła, że nazwa jest pozostałością jeszcze poprzedniego okresu 
programowania 2007-2013, kiedy na jednym obszarze były wdrażane dwie strategie przez 
dwa różne podmioty. Program rozwojów obszarów wiejskich wdrażany był przez Związek 
Stowarzyszeń LGD9 a strategia rybacka była wdrażana przez Lokalną Grupę Rybacką 
Wielkie Jeziora Mazurskie. Strategia z okresu programowania 2014-2020 nakazywała, 
że może być jedna strategia na jednym obszarze. Wobec tego mając już doświadczenie, 
zasoby kadrowe przygotowali jedną strategię dwufunduszową. Odnośnie kwestii ryb zwróciła 
uwagę, że program dotyczy rozwoju obszarów wiejskich, rozwoju obszarów zależnych 
od rybactwa, a że mamy dużą liczbę jezior na naszym obszarze, to jesteśmy obszarem 
uznanym za zależnym od rybactwa. W tym okresie programowania projektów, które byłyby 
przeznaczone stricte dla rybaków było kilka i korzystało Gospodarstwo Rybackie z Ogonek 
i Pięknej Góry. W tamtym okresie programowania podmioty dużo więcej projektów 
rybackich zrealizowały, ale z uwagi na to, że budżet strategii rybackiej był znacznie większy. 
Przy jednym funduszu mieli budżet w wysokości 25 mln zł, a tutaj przy 2 funduszach mają 
łącznie niewiele ponad 15 mln zł.  
Innych pytań nie zgłoszono.         

 
Ad. 8. Informacja Inspektora Ochrony Środowiska o wynikach kontroli obiektów 
o podstawowym znaczeniu dla obszaru powiatu za rok 2021. 
Materiał stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że materiał był przedmiotem pracy Komisji. 
Zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do przedstawionej informacji. 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, iż Rada Powiatu zapoznała się z Informacją 
nie wnosząc uwag.  
 
Ad. 9. Informacja Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w zakresie 
przestrzegania prawa budowlanego w Powiecie za rok 2021.  
Materiał stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że materiał był przedmiotem pracy Komisji. 
Zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do przedstawionej informacji. 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, iż Rada Powiatu zapoznała się z Informacją 
nie wnosząc uwag.  
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej 
w ciągu ul. Warszawskiej oraz Placu Grunwaldzkiego w Giżycku na rzecz Gminy 
Miejskiej Giżycko. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

W latach od 2010 do 2012 w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia 
i Mazury na lata 2007 – 2013 zrealizowano projekt pn. „Przebudowa ulicy Warszawskiej 
i Placu Grunwaldzkiego w Giżycku”. Zakres przedmiotowego projektu obejmował również 
wykonanie nowej infrastruktury linii oświetleniowej zlokalizowanej w ciągu ulicy 
Warszawskiej oraz Placu Grunwaldzkiego. Koszt wykonania nowych elementów 
infrastruktury linii oświetleniowej, na podstawie załącznika nr 1 do Protokołu 
nr SB.4120.2.2012 z dnia 10.07.2012 r. dot. ostatecznego odbioru inwestycyjnego, wyniósł 
388.602,64 zł netto (474.095,22 zł brutto). Zgodnie z zawartym porozumieniem w dniu 
21.10.2010 r. Gmina Miejska Giżycko na przebudowę ulicy Warszawskiej i Placu 
Grunwaldzkiego udzieliła Powiatowi Giżyckiemu pomocy finansowej w formie dotacji 
celowej w wysokości 2.181.107,00 zł. 
Wobec powyższego oraz w związku z zakończeniem trwałości ww. projektu, mając 
na uwadze zapisy w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997 r. Prawo energetyczne (Dz. U. z 2022 r. 
poz. 1385 z późn. zm.), proponuje się przekazanie środka trwałego w zakresie wykonanej 
infrastruktury linii oświetleniowej Gminie Miejskiej Giżycko. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Starosta powiedział, że jest to szereg uchwał dotyczących przekazania majątku związanego 
z inwestycjami drogowymi ukierunkowanymi na poprawę bezpieczeństwa ruchu. Przy okazji 
tych inwestycji pojawiło się oświetlenie. Po wykonaniu inwestycji nadszedł czas, żeby 
przekazać majątek jednostkom, które są odpowiedzialne za oświetlenie zgodnie z prawem 
energetycznym, a jest to właściwość gminy.  
J. Karpiński powiedział, że zgodnie z prawem energetycznym budowa oświetlenia, jego 
modernizacja i utrzymanie jest to zadanie własne gmin. Powiat wykonał zadanie, trochę nie 
swoje, ale taki był program, który w zasadzie uniemożliwiał odcięcie oświetlenia 
od poprawienia bezpieczeństwa w określonym obszarze.  
Innych uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał 
od pkt 10 do pkt 20.   
Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał od pkt 10 
do pkt 20.   
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie.  

Uchwała Nr XLVII.275.2022 uchwały w sprawie przekazania infrastruktury linii 
oświetleniowej w ciągu ul. Warszawskiej oraz Placu Grunwaldzkiego w Giżycku 
na rzecz Gminy Miejskiej Giżycko została podjęta – stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 
Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej 
wykonanej w ramach zadania pn.: „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego 
na przejściach dla pieszych na skrzyżowaniu ul. Stanisława Moniuszki i al. Wojska 
Polskiego w Giżycku” na rzecz Gminy Miejskiej Giżycko. 
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Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

W latach od 2021 do 2022 w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zrealizowano 
zadanie pn. „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściach dla pieszych 
na skrzyżowaniu ul. Stanisława Moniuszki i al. Wojska Polskiego w Giżycku”. Zakres 
przedmiotowego projektu obejmował również wykonanie nowej infrastruktury linii 
oświetleniowej. Koszt wykonania nowych elementów infrastruktury linii oświetleniowej, 
na podstawie załącznika nr 1 do Protokołu nr SB.4121.2.2021 z dnia 01.07.2022 r. dot. 
odbioru końcowego, wyniósł 25.830,00 zł brutto. Zgodnie z zawartą umową nr WPI/1/2022 
w dniu 17.02.2022 r. Gmina Miejska Giżycko na „Poprawę bezpieczeństwa ruchu drogowego 
na przejściach dla pieszych na skrzyżowaniu ul. Stanisława Moniuszki i al. Wojska Polskiego 
w Giżycku” udzieliła Powiatowi Giżyckiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej 
w wysokości 39.692,00 zł. 
Wobec powyższego oraz w związku z zapisami umowy § 2 pkt 1, mając na uwadze również 
zapisy w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997 r. Prawo energetyczne (Dz. U. z 2022 r. poz. 1385 
z późn. zm.), proponuje się przekazanie środka trwałego w zakresie wykonanej infrastruktury 
linii oświetleniowej Gminie Miejskiej Giżycko. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie.  

Uchwała Nr XLVII.276.2022 w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej 
wykonanej w ramach zadania pn.: „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego 
na przejściach dla pieszych na skrzyżowaniu ul. Stanisława Moniuszki i al. Wojska 
Polskiego w Giżycku” na rzecz Gminy Miejskiej Giżycko została podjęta – stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 
Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej 
wykonanej w ramach zadania pn.: „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego 
na przejściu dla pieszych na skrzyżowaniu drogi powiatowej nr 1734N i drogi gminnej 
nr 129021N” na rzecz Gminy Giżycko. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

W latach od 2021 do 2022 w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zrealizowano 
zadanie pn. „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściu dla pieszych 
na skrzyżowaniu drogi powiatowej nr 1734N i drogi gminnej nr 129021N”. Zakres 
przedmiotowego projektu obejmował również wykonanie nowej infrastruktury linii 
oświetleniowej. Koszt wykonania nowych elementów infrastruktury linii oświetleniowej, 
na podstawie załącznika nr 1 do Protokołu nr SB.4121.4.2021 z dnia 28.07.2022 r. 
dot. odbioru końcowego, wyniósł 44.280,00 zł brutto. Zgodnie z zawartą umową w dniu 
10.03.2022 r. Gmina Giżycko na „Poprawę bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściu 
dla pieszych na skrzyżowaniu drogi powiatowej nr 1734N i drogi gminnej nr 129021N” 
udzieliła Powiatowi Giżyckiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej w wysokości 
58.479,00 zł. 
Wobec powyższego oraz w związku z zapisami umowy § 2 pkt 1, mając na uwadze również 
zapisy w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997 r. Prawo energetyczne (Dz. U. z 2022 r. poz. 1385 
z późn. zm.), proponuje się przekazanie środka trwałego w zakresie wykonanej infrastruktury 
linii oświetleniowej Gminie Giżycko. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie.  
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Uchwała Nr XLVII.277.2022 w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej 
wykonanej w ramach zadania pn.: „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego 
na przejściu dla pieszych na skrzyżowaniu drogi powiatowej nr 1734N i drogi gminnej 
nr 129021N” na rzecz Gminy Giżycko została podjęta – stanowi załącznik nr 11 

do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 12  do protokołu.  

 
Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej 
wykonanej w ramach zadania pn.: „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego 
na przejściu dla pieszych na ul. Partyzantów w Rynie” na rzecz Gminy Ryn. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

W latach od 2021 do 2022 w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zrealizowano 
zadanie pn. „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściu dla pieszych 
na ul. Partyzantów w Rynie”. Zakres przedmiotowego projektu obejmował również 
wykonanie nowej infrastruktury linii oświetleniowej. Koszt wykonania nowych elementów 
infrastruktury linii oświetleniowej, na podstawie załącznika nr 1 do Protokołu 
nr SB.4121.3.2021 z dnia 28.07.2022 r. dot. odbioru końcowego, wyniósł 6.150,00 zł brutto. 
Zgodnie z zawartą umową nr WO.032.12.2022 w dniu 28.01.2022 r. Gmina Ryn na „Poprawa 
bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściu dla pieszych na ul. Partyzantów w Rynie” 
udzieliła Powiatowi Giżyckiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej w wysokości 
36.653,00 zł. 
Wobec powyższego oraz w związku z zapisami umowy § 2 pkt 1, mając na uwadze również 
zapisy w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997 r. Prawo energetyczne (Dz. U. z 2022 r. poz. 1385 
z późn. zm.), proponuje się przekazanie środka trwałego w zakresie wykonanej infrastruktury 
linii oświetleniowej Gminie Ryn. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie.  

Uchwała Nr XLVII.278.2022 w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej 
wykonanej w ramach zadania pn.: „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego 
na przejściu dla pieszych na ul. Partyzantów w Rynie” na rzecz Gminy Ryn została 
podjęta – stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 
Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej 
wykonanej w ramach zadania pn.: „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego 
na przejściu dla pieszych na ul. 22 Lipca w m. Kruklanki” na rzecz Gminy Kruklanki. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

W latach od 2021 do 2022 w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zrealizowano 
zadanie pn. „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściu dla pieszych na ul. 22 
Lipca w m. Kruklanki”. Zakres przedmiotowego projektu obejmował również wykonanie 
nowej infrastruktury linii oświetleniowej. Koszt wykonania nowych elementów infrastruktury 
linii oświetleniowej, na podstawie załącznika nr 1 do Protokołu nr SB.4121.5.2021 z dnia 
28.07.2022 r. dot. odbioru końcowego, wyniósł 12.300,00 zł brutto. Zgodnie z zawartą 
umową nr WO.032.9.2022 w dniu 25.01.2022 r. Gmina Kruklanki na „Poprawę 
bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściu dla pieszych na ul. 22 Lipca w m. Kruklanki” 
udzieliła Powiatowi Giżyckiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej w wysokości 
14.120,00 zł. 
Wobec powyższego oraz w związku z zapisami umowy § 2 pkt 1, mając na uwadze również 
zapisy w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997 r. Prawo energetyczne (Dz. U. z 2022 r. poz. 1385 
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z późn. zm.), proponuje się przekazanie środka trwałego w zakresie wykonanej infrastruktury 
linii oświetleniowej Gminie Kruklanki. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie.  

Uchwała Nr XLVII.279.2022 w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej 
wykonanej w ramach zadania pn.: „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego 
na przejściu dla pieszych na ul. 22 Lipca w m. Kruklanki” na rzecz Gminy Kruklanki 
została podjęta – stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 
Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej 
wykonanej w ramach zadania pn.: „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego 
na przejściu dla pieszych na ul. Mazurskiej w m. Rydzewo” na rzecz Gminy Miłki. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

W latach od 2021 do 2022 w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zrealizowano 
zadanie pn. „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściu dla pieszych na 
ul. Mazurskiej w m. Rydzewo”. Zakres przedmiotowego projektu obejmował również 
wykonanie nowej infrastruktury linii oświetleniowej. Koszt wykonania nowych elementów 
infrastruktury linii oświetleniowej, na podstawie załącznika nr 1 do Protokołu 
nr SB.4121.6.2021 z dnia 27.07.2022 r. dot. odbioru końcowego, wyniósł 7.380,00 zł brutto. 
Zgodnie z zawartą umową nr ST.031.1.2022 w dniu 21.01.2022 r. Gmina Miłki na „Poprawę 
bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściu dla pieszych na ul. Mazurskiej w m. Rydzewo” 
udzieliła Powiatowi Giżyckiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej w wysokości 
9.055,00 zł. 
Wobec powyższego oraz w związku z zapisami umowy § 2 pkt 1, mając na uwadze również 
zapisy w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997 r. Prawo energetyczne (Dz. U. z 2022 r. poz. 1385 
z późn. zm.), proponuje się przekazanie środka trwałego w zakresie wykonanej infrastruktury 
linii oświetleniowej Gminie Miłki. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie.  

Uchwała Nr XLVII.280.2022 w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej 
wykonanej w ramach zadania pn.: „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego 
na przejściu dla pieszych na ul. Mazurskiej w m. Rydzewo” na rzecz Gminy Miłki 
została podjęta – stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 
Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej 
wykonanej w ramach zadania pn.: „Budowa przejścia dla pieszych na ul. Białostockiej 
w Giżycku” na rzecz Gminy Miejskiej Giżycko. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

W latach od 2021 do 2022 w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zrealizowano 
zadanie pn. „Budowa przejścia dla pieszych na ul. Białostockiej w Giżycku”. Zakres 
przedmiotowego projektu obejmował również wykonanie nowej infrastruktury linii 
oświetleniowej. Koszt wykonania nowych elementów infrastruktury linii oświetleniowej, 
na podstawie załącznika nr 1 do Protokołu nr SB.4121.9.2021 z dnia 26.07.2022 r. dot. 
odbioru końcowego, wyniósł 16.974,00 zł brutto. Zgodnie z zawartą umową nr WPI/2/2022 
w dniu 17.02.2022 r. Gmina Miejska Giżycko na „Budowę przejścia dla pieszych 
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na ul. Białostockiej w Giżycku” udzieliła Powiatowi Giżyckiemu pomocy finansowej 
w formie dotacji celowej w wysokości 18.363,00 zł. 
Wobec powyższego oraz w związku z zapisami umowy § 2 pkt 1, mając na uwadze również 
zapisy w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997 r. Prawo energetyczne (Dz. U. z 2022 r. poz. 1385 
z późn. zm.), proponuje się przekazanie środka trwałego w zakresie wykonanej infrastruktury 
linii oświetleniowej Gminie Miejskiej Giżycko. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie.  

Uchwała Nr XLVII.281.2022 w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej 
wykonanej w ramach zadania pn.: „Budowa przejścia dla pieszych na ul. Białostockiej 
w Giżycku” na rzecz Gminy Miejskiej Giżycko została podjęta – stanowi załącznik nr 19 

do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 
Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej 
wykonanej w ramach zadania pn.: „Przebudowa przejść dla pieszych 
na ul. Antonowskiej w Giżycku” na rzecz Gminy Giżycko. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

W latach od 2021 do 2022 w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zrealizowano 
zadanie pn. „Przebudowa przejść dla pieszych na ul. Antonowskiej w Giżycku”. Zakres 
przedmiotowego projektu obejmował również wykonanie nowej infrastruktury linii 
oświetleniowej. Koszt wykonania nowych elementów infrastruktury linii oświetleniowej, 
na podstawie załącznika nr 1 do Protokołu nr SB.4121.11.2021 z dnia 26.07.2022 r. dot. 
odbioru końcowego, wyniósł 11.808,00 zł brutto. Zgodnie z zawartą umową 
nr WO.032.3.2022 w dniu 21.01.2022 r. Gmina Giżycko na „Przebudowę przejść dla 
pieszych na ul. Antonowskiej w Giżycku” udzieliła Powiatowi Giżyckiemu pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej w wysokości 14.932,00 zł. 
Wobec powyższego oraz w związku z zapisami umowy § 2 pkt 1, mając na uwadze również 
zapisy w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997 r. Prawo energetyczne (Dz. U. z 2022 r. poz. 1385 
z późn. zm.), proponuje się przekazanie środka trwałego w zakresie wykonanej infrastruktury 
linii oświetleniowej Gminie Giżycko. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie.  

Uchwała Nr XLVII.282.2022 w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej 
wykonanej w ramach zadania pn.: „Przebudowa przejść dla pieszych 
na ul. Antonowskiej w Giżycku” na rzecz Gminy Giżycko została podjęta – stanowi 

załącznik nr 21 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

 
Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej 
wykonanej w ramach zadania pn.: „Budowa przejścia dla pieszych na drodze 
powiatowej nr 1616N w Słabowie” na rzecz Gminy Ryn. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

W latach od 2021 do 2022 w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zrealizowano 
zadanie pn. „Budowa przejścia dla pieszych na drodze powiatowej nr 1616N w Słabowie”. 
Zakres przedmiotowego projektu obejmował również wykonanie nowej infrastruktury linii 
oświetleniowej. Koszt wykonania nowych elementów infrastruktury linii oświetleniowej, 
na podstawie załącznika nr 1 do Protokołu nr SB.4121.7.2021 z dnia 7.10.2022 r. dot. odbioru 
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końcowego, wyniósł 17.220,00 zł brutto. Zgodnie z zawartą umową nr WO.032.11.2022 
w dniu 28.01.2022 r. Gmina Ryn na „Budowę przejścia dla pieszych na drodze powiatowej 
nr 1616N w Słabowie” udzieliła Powiatowi Giżyckiemu pomocy finansowej w formie dotacji 
celowej w wysokości 96.861,00 zł. 
Wobec powyższego oraz w związku z zapisami umowy § 2 pkt 1, mając na uwadze również 
zapisy w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997 r. Prawo energetyczne (Dz. U. z 2022 r. poz. 1385 
z późn. zm.), proponuje się przekazanie środka trwałego w zakresie wykonanej infrastruktury 
linii oświetleniowej Gminie Ryn.  
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie.  

Uchwała Nr XLVII.283.2022 w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej 
wykonanej w ramach zadania pn.: „Budowa przejścia dla pieszych na drodze 
powiatowej nr 1616N w Słabowie” na rzecz Gminy Ryn została podjęta – stanowi 

załącznik nr 23 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

 
Ad. 19. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej 
wykonanej w ramach zadania pn.: „Budowa przejścia dla pieszych na ul. Smętnej 
w Wydminach” na rzecz Gminy Wydminy. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

W latach od 2021 do 2022 w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zrealizowano 
zadanie pn. „Budowa przejścia dla pieszych na ul. Smętnej w Wydminach”. Zakres 
przedmiotowego projektu obejmował również wykonanie nowej infrastruktury linii 
oświetleniowej. Koszt wykonania nowych elementów infrastruktury linii oświetleniowej, 
na podstawie załącznika nr 1 do Protokołu nr SB.4121.10.2021 z dnia 07.10.2022 r. dot. 
odbioru końcowego, wyniósł 14.760,00 zł brutto. Zgodnie z zawartą umową 
nr WO.032.59.2022 w dniu 17.05.2022 r. Gmina Wydminy na „Budowę przejścia dla 
pieszych na ul. Smętnej w Wydminach” udzieliła Powiatowi Giżyckiemu pomocy finansowej 
w formie dotacji celowej w wysokości 17.084,00 zł. 
Wobec powyższego oraz w związku z zapisami umowy § 2 pkt 1, mając na uwadze również 
zapisy w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997 r. Prawo energetyczne (Dz. U. z 2022 r. poz. 1385 
z późn. zm.), proponuje się przekazanie środka trwałego w zakresie wykonanej infrastruktury 
linii oświetleniowej Gminie Wydminy. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie.  

Uchwała Nr XLVII.284.2022 w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej 
wykonanej w ramach zadania pn.: „Budowa przejścia dla pieszych na ul. Smętnej 
w Wydminach” na rzecz Gminy Wydminy została podjęta – stanowi załącznik nr 25 

do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  

 
Ad. 20. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej 
wykonanej w ramach zadania pn.: „Przebudowa przejścia dla pieszych na ul. 22 Lipca 
w Kruklankach” na rzecz Gminy Kruklanki. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

W latach od 2021 do 2022 w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zrealizowano 
zadanie pn. „Przebudowa przejścia dla pieszych na ul. 22 Lipca w Kruklankach”. Zakres 
przedmiotowego projektu obejmował również wykonanie nowej infrastruktury linii 
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oświetleniowej. Koszt wykonania nowych elementów infrastruktury linii oświetleniowej, 
na podstawie załącznika nr 1 do Protokołu nr SB.4121.8.2021 z dnia 12.10.2022 r. 
dot. odbioru końcowego, wyniósł 17.220,00 zł brutto. Zgodnie z zawartą umową 
nr WO.032.8.2022 w dniu 25.01.2022 r. Gmina Kruklanki na „Przebudowę przejścia 
dla pieszych na ul. 22 Lipca w Kruklankach” udzieliła Powiatowi Giżyckiemu pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej w wysokości 61.499,00 zł. 
Wobec powyższego oraz w związku z zapisami umowy § 2 pkt 1, mając na uwadze również 
zapisy w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997 r. Prawo energetyczne (Dz. U. z 2022 r. poz. 1385 
z późn. zm.), proponuje się przekazanie środka trwałego w zakresie wykonanej infrastruktury 
linii oświetleniowej Gminie Kruklanki. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie.  

Uchwała Nr XLVII.285.2022 w sprawie przekazania infrastruktury linii oświetleniowej 
wykonanej w ramach zadania pn.: „Przebudowa przejścia dla pieszych na ul. 22 Lipca 
w Kruklankach” na rzecz Gminy Kruklanki została podjęta – stanowi załącznik nr 27 

do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

 
Ad. 21. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa 
drogowego dróg powiatowych w Powiecie Giżyckim na cele niezwiązane z budową, 
przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg.  
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Przedmiotem regulacji jest zmiana dotychczasowej uchwały Nr XXX.191.2017 Rady Powiatu 
w Giżycku z dnia 27 kwietnia 2017 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 
pasa drogowego dróg powiatowych w Powiecie Giżyckim na cele niezwiązane z budową, 
przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 
Zgodnie z treścią art. 40 ust. 1 ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych 
(t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 1693 ze zm.) zajęcie pasa drogowego na cele niezwiązane 
z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg, wymaga zezwolenia 
zarządcy drogi wydawanego w formie decyzji administracyjnej. Ponadto art. 40 ust. 3 
wskazanej ustawy stanowi, że za zajęcie pasa drogowego pobiera się opłatę. 
Na podstawie art. 40 ust. 8 tejże ustawy, organ stanowiący jednostki samorządu 
terytorialnego, w drodze uchwały, ustala dla dróg, których zarządcą jest jednostka samorządu 
terytorialnego, wysokość stawek opłaty za zajęcie 1 m2 pasa drogowego. W miejscu tym 
należy zaznaczyć, że od 2018 r. stawki opłaty nie były waloryzowane. Ponadto należy 
podkreślić, iż w wyniku prowadzonych robót w pasie drogowym, poszczególne jego elementy 
ulegają naruszeniu, na które wykonawca może udzielić jedynie 24 miesięcznej rękojmi 
zgodnie z § 2 ust. 3 pkt 3) rozporządzenia RM z dnia 1 czerwca 2004 r. w sprawie określenia 
warunków udzielania zezwoleń na zajęcie pasa drogowego. Naprawa usterek i wad 
technicznych, które powstały po wskazanym okresie, stanowi obciążenie budżetu zarządu 
dróg. 
Z danych przedstawionych przez Główny Urząd Statystyczny wynika, że sukcesywnie 
następuje wzrost cen budowy obiektów inżynierii lądowej i wodnej. Porównując wrzesień 
2022 r. w stosunku do września 2021 r. nastąpił wzrost o 15,1%. W latach poprzednich 
odnotowano znacznie niższy wzrost cen, czyli: wrzesień 2021 r. w stosunku do września 
2020 r. wzrost o 5,0% oraz wrzesień 2020 r. w stosunku do września 2019 r. wzrost o 2,5%. 
Mając powyższe na uwadze oraz dostrzegając znaczny wzrost kosztów utrzymania dróg oraz 
wydatków wynikających z ich budowy, przebudowy oraz remontu, spowodowanych między 
innymi wysoką ceną poszczególnych materiałów budowlanych, jak i samą usługą wykonania 
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danego zadania, podjęcie uchwały – zakładającej wzrost poszczególnych stawek opłaty – 
należy uznać za celowe i zasadne. 
Przy czym dla przejrzystości stosowania oraz uporządkowania poszczególnych zakresów 
dotychczasowej uchwały, uchyla się ją w całości i wprowadza nową z uwzględnieniem 
obecnie obowiązujących przepisów oraz użytego tam nazewnictwa. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – 1, „wstrzymujący się” – 0.  

Uchwała Nr XLVII.286.2022 w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie 
pasa drogowego dróg powiatowych w Powiecie Giżyckim na cele niezwiązane z budową, 
przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg została podjęta – stanowi 

załącznik nr 29 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  

 
Ad. 22. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie powiatu giżyckiego. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Liczba dni dyżurów zadeklarowanych do pełnienia ciągiem przez apteki, ujętych w grafiku 
dyżurów na 2023 rok:  
Apteka, w której pełniony jest dyżur Liczba dyżurów ciągiem 

Apteka Cefarm, ul. Wojska Polskiego 8 1 

Apteka Cefarm, ul. Kościuszki 18 1 

Apteka Cefarm, ul. Warszawska 7 1 

Apteka Dr. Max 1 

Apteka Przyjazna 1 

Apteka Społeczna Na Warszawskiej Grupa Nowa 
Farmacja GNF 

1 

DOZ Apteka Dbam o Zdrowie (C.H. GUZ) 2 

Apteka Błękitna (dyżur za 3 apteki) 2 (w sumie ciągiem 6) 

Apteka Nowa (dyżur za 2 apteki) 2 (w sumie ciągiem 4) 

Apteka Centrum 2 

Apteka Dbam o Zdrowie (Kaufland) 2 

Apteka Gemini 2 

Zgodnie z art. 94 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. Prawo farmaceutyczne (Dz. U. 
z 2021 r., poz. 1977 z późn. zm.) rozkład godzin pracy aptek ogólnodostępnych na danym 
terenie określa, w drodze uchwały, rada powiatu, po zasięgnięciu opinii wójtów 
(burmistrzów, prezydentów miast) gmin z terenu powiatu i samorządu zawodu farmaceuty. 
Zgodnie z art. 94 ust. 2a w/w ustawy Rada Powiatu przekazuje uchwałę w postaci 
elektronicznej, ministrowi właściwemu do spraw zdrowia, w terminie 2 dni roboczych 
od dnia jej podjęcia. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
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Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie.  

Uchwała Nr XLVII.287.2022 w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie powiatu giżyckiego została podjęta – stanowi załącznik 

nr 31 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  

 
Ad. 23. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 r.  
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Zmiana Uchwały Nr XLIV.263.2022 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 25 sierpnia 2022 r. 
w sprawie przeznaczenia środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2022 r. podyktowana jest wzrostem środków PFRON 
na dofinansowanie kosztów działania warsztatów terapii zajęciowej. Wzrost kwoty następuje 
od 2022 r., zmienia się więc kwotę rocznego pobytu jednego uczestnika w Warsztacie Terapii 
Zajęciowej z 24.096 zł na kwotę 25.896 zł. W związku z czym wzrost środków PFRON 
na działalność WTZ wzrasta o 1800 zł rocznie na uczestnika, a w przeliczeniu na wszystkich 
uczestników WTZ-u w Powiecie Giżyckim  jest to kwota 90.000 zł (1800 zł x 50 
uczestników).  Powiatowy Urząd Pracy przekazał informację o powstałych oszczędnościach 
w kwocie 19.100 zł z propozycją przeznaczenia na rehabilitację społeczną. Ponadto 
w związku z oszczędnościami z zadania sport, kultura, rekreacja i turystyka, dofinansowanie 
likwidacji barier architektonicznych, w komunikowaniu się i technicznych, w związku 
z indywidualnymi potrzebami osób niepełnosprawnych, a także dofinansowanie uczestnictwa 
osób niepełnosprawnych i ich opiekunów w turnusach rehabilitacyjnych dokonuje się 
przesunięć tych środków na zadanie: dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, 
przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze. 
Po konsultacji z Powiatową Społeczną Radą ds. Osób Niepełnosprawnych podział środków 
na rok 2022 przedstawia poniższa tabela. 
L.p. Nazwa zadania Plan 2022 r. Zmiany 

 
Plan 

po zmianach 
2022 r. 

1. Finansowanie wydatków na instrumenty i usługi 
rynku pracy na rzecz osób niepełnosprawnych 
poszukujących pracy i niepozostających 
w zatrudnieniu (art. 11) - stypendia z tytułu stażu 
oraz szkolenia, zwrot kosztów dojazdów na 
staże, zwrot kosztów badań lekarskich: staż 

49.100 - 19.100 30.000 

2. Finansowanie  kosztów szkolenia 
i przekwalifikowania zawodowego osób 
niepełnosprawnych (art. 40)- zlecenie usługi 
szkoleniowej, koszt ubezpieczenia od następstw 
nieszczęśliwych wypadków, koszt przejazdu 
na szkolenie, koszt badań lekarskich 

7.000 0 7.000 

 Razem środki finansowe na zadania z zakresu 
rehabilitacji zawodowej  

56.100 - 19.100 37.000 

3. Dofinansowanie kosztów działania warsztatów 
terapii zajęciowej  

1.204.800  +90.000  1.294.800 

4. Dofinansowanie uczestnictwa osób 
niepełnosprawnych i ich opiekunów w turnusach 
rehabilitacyjnych  

164.222 - 8.120 156.102 
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5. Dofinansowanie likwidacji barier 

architektonicznych, w komunikowaniu się 
i technicznych, w związku z indywidualnymi 
potrzebami osób niepełnosprawnych   

230.000 - 19.560 
 

210.440 

6. Dofinansowanie sportu, kultury, rekreacji 
i turystyki osób niepełnosprawnych  

20.000 - 3.805 16.195 

7. Dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt 
rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne 
i środki pomocnicze przyznane osobom 
niepełnosprawnym 

580.000   + 50.585  630.585 

 Razem środki finansowe na zadanie z zakresu 
rehabilitacji społecznej ( w tym WTZ) 

2.199.022 + 109.100  2.308.122 

 OGÓŁEM 2.255.122 + 90.000 2.345.122 

Radni zostali zapoznani z pozytywną opinią Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób 
Niepełnosprawnych z dnia 8 listopada 2022 r. w sprawie proponowanego podziału środków – 

załącznik nr 33 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie.  

Uchwała Nr XLVII.288.2022 zmieniająca uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 r. została 
podjęta – stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 35 do protokołu.  

 
Ad. 24. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2022-2033. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

W wykazie przedsięwzięć dodaje się zadanie pn.: „Konwersja  powiatowej bazy GESUT oraz 
bazy EGiB i BDOT500 do znowelizowanych rozporządzeń Ministra Rozwoju, Pracy 
i Technologii z dnia 23 lipca 2021 r.: w sprawie geodezyjnej ewidencji sieci uzbrojenia terenu 
oraz w sprawie bazy danych obiektów topograficznych oraz mapy zasadniczej”.  
Czas realizacji przedsięwzięcia przewidziany został na lata 2022-2023. Łączny planowany 
koszt wykonania przedsięwzięcia wynosi 27.060 zł, z tego w 2023 r. 25.830 zł. W roku 2022 
planuje się wybór wykonawcy przeprowadzającego czynności związane z wykonaniem 
konwersji i analizę stanu powiatowej bazy GESUT oraz BDOT500, które maj być poddane 
konwersji pod kątem poprawności jej prowadzenia oraz ewentualnych błędów, które mogłyby 
wystąpić przy przeprowadzaniu prac związanych z konwersją. W roku 2023 planuje się 
faktyczne wykonanie prac związanych z konwersją baz, których efektem będzie dostosowanie 
ich do obowiązujących przepisów prawa i tym samym wypełnienie obowiązku dostosowania 
baz, wynikającego z wskazanych rozporządzeń. Środki na realizację przedsięwzięcia 
pochodzą z dochodów własnych Powiatu, których źródłem są wpływy z tytułu udostępniania 
materiałów Państwowego Zasobu Geodezyjnego i Kartograficznego. 
Ponadto aktualizuje się załącznik pn. „Wieloletnia Prognoza Finansowa” w zakresie 
wynikającym z planowanych zmian budżetu Powiatu na rok 2022 w celu doprowadzenia 
do zgodności wielkości ujętych w WPF z wielkościami ujętymi w uchwale budżetowej na rok 
2022 po zmianach. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 
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Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Komisja Spraw Społecznych i Edukacji zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 9, „przeciw” – 1, „wstrzymujący się” – 6.  

Uchwała Nr XLVII.289.2022 w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2022-2033 została podjęta – stanowi załącznik 

nr 36 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 37 do protokołu.  

 
Ad. 25. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 2022.  
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Dochody: 
Rozdz.75802: zwiększa się plan dochodów o kwotę 80.266 zł stanowiącą uzupełnienie 
subwencji ogólnej dla Powiatu. 
Dochody i wydatki: 
Rozdz.60014 – zmiany związane są z koniecznością poniesienia większych wydatków 
na zadanie polegające na przebudowie Al. 1 Maja w łącznej kwocie 552.617 zł, z czego 
365.797 zł pochodzi z pomocy finansowej udzielonej Powiatowi przez Gminę Miejską 
Giżycko. Ponadto zabezpiecza się kwotę 40.000 zł na zakup do ZDP równiarki. Część 
środków własnych Powiatu pochodzi z nadwyżek powstałych w planie wydatków 
remontowych i inwestycyjnych zakończonych zadań (poniesiono koszty niższe niż 
to pierwotnie zakładano). 
Ww. zmiany przedstawiają się następująco (kwoty w zł): 

§ 
Symbol 
nazwa 

Plan 
dotychczasowy 

Zmniejszenia 
(-) 

Zwiększenia 
(+) 

Plan po 
zmianach 

4270 011889W 
Remont dróg pow. 
nr 1718N i nr 
1829N wraz ze 
skrzyżowaniem 

1 696 064 
w tym: 
środki Gminy 
Miłki 
294 013 
środki powiatu 
247 423 

-46 593 
w tym: 
środki Gminy 
Miłki 
-46 593 
 

 1 649 471 
w tym: 
środki Gminy  
Miłki 
247 420 
środki powiatu 
247 423 

4270 011890W  
Remont dr. pow. nr 
1710N na odc. 
Szczepanki - 
Wydminy 

1 355 231 
w tym: 
środki Gminy 
Wydminy:  
241 667 
środki powiatu: 
200 963 

-51 514 
w tym: 
środki Gminy 
Wydminy: 
-46 109 
środki powiatu: 
-5 405 

 1 303 717 
w tym: 
środki Gminy 
Wydminy:  
195 558 
środki powiatu: 
195 558 

4270 011892W 
Remont dr. pow. nr 
1726N na 
odcinkach Ryn- 
Stara Rudówka – 
do skrzyżowania z 
drogą wojewódzką 
nr 643 

2 377 623 
w tym: 
środki RFRD:   
1 545 455 
środki Gminy 
Ryn: 
416 084 
środki powiatu: 
416 084 

-433 549 
w tym: 
środki RFRD: 
-412 754 
środki Gminy 
Ryn: 
-11 126 
środki powiatu: 
-9 669 

 1 944 074 
w tym: 
środki RFRD:  
1 132 701 
środki Gminy  
Ryn: 
404 958 
środki powiatu: 
406 415 
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4270 011929W 

Remont dr. pow. nr   
1774N Jurkowo-
Wolisko- dr. pow. nr 
1746N na odcinku 
Jurkowo-Wolisko 

570 000 
w tym: 
środki RFRD: 
370 000 
Nadleśnictwa 
Borki: 
100 000 
środki powiatu: 
100 000 

-405 009 
w tym: 
środki RFRD:  
-370 000 
Nadleśnictwa 
Borki: 
-35 009 
 

 
 
 
 
 
 
 
środki powiatu: 
+2 

164 993,00 
w tym : 
środki RFRD: 
0 
Nadleśnictwa 
Borki: 
64 991 
środki powiatu: 
100 002 

4270 011000W 
Zakup usług 
remontowych 

315 500 
środki powiatu 

-50 750 
środki powiatu  

 264 750 
środki powiatu 

4390 01100W 
Zakup usług 
obejmujących 
wykonanie 
ekspertyz, analiz i 
opinii  

55 000 
środki powiatu 

-55 000 
środki powiatu 

 0 

6050 011760W 
Przebudowa dr. 
pow. nr 1622N gr. 
pow. 
(Wyszembork)- 
Słabowo 

9 538 
środki powiatu  
 

-437 
środki powiatu  

 9 101 
środki powiatu  
 

6050 011881W  
Opracowanie 
dokumentacji 
projektowej na 
przebud. dr. pow. 
nr 1740N na odc. 
Lipowo-Grądzkie 

70 000 
w tym: 
środki 
Gminy Wydminy: 
26 515 
środki Gminy 
Kruklanki: 
8 485 
środki powiatu: 
35 000 

-2 361 
w tym: 
środki 
Gminy Wydminy  
-893 
środki Gminy 
Kruklanki: 
-287 
środki powiatu: 
-1 181 

 67 639 
w tym: 
środki 
Gminy 
Wydminy: 
25 622 
środki Gminy 
Kruklanki: 
8 198 
środki powiatu: 
33 819 

6050 11885W  
Przebudowa i 
rozbudowa dr. pow. 
nr 1803N na odc. 
granica powiatu - 
Doba 

10 000 
w tym: 
środki powiatu:  
10 000 
 

-284 
w tym: 
środki powiatu: 
-284 
 

 9 716 
w tym: 
środki powiatu:  
9 716 
 

6050 
 

011910W 
Poprawa 
bezpieczeństwa 
ruchu drogowego 
na przejściach dla 
pieszych na skrzyż. 
ul. Moniuszki i al. 
Wojska Polskiego 
w Giżycku 

396 921 
w tym: 
środki Gm. Miej. 
Giżycko: 
39 692,  
środki powiatu: 
39 692 

-9 106 
w tym: 
środki Gm. Miej. 
Giżycko: 
-4 553  
środki powiatu: 
-4 553 

 387 815 
w tym: 
środki Gm. 
Miej. Giżycko: 
35 139  
środki powiatu: 
35 139 

6050 011911W 
Poprawa 
bezpieczeństwa 
ruchu drogowego 
na przejściu dla 
pieszych na ul. 22 
lipca w m. Kruklanki 

141 203 
w tym: 
środki Gm. 
Kruklanki: 
14 120  
środki powiatu: 
14 120 

-1 716 
w tym: 
środki Gm. 
Kruklanki: 
-858 
środki powiatu: 
-858 

 139 487 
w tym: 
środki Gm. 
Kruklanki: 
13 262 
 środki 
powiatu: 
13 262 
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6050 011915W 

Budowa przejścia 
dla pieszych na 
drodze powiatowej 
nr 1616N w 
Słabowie 

393 724 
w tym: 
środki Gm. Ryn: 
96 862  
środki powiatu: 
96 862 

-4 426 
w tym: 
środki Gm. Ryn: 
-2 213  
środki powiatu: 
-2 213 

 389 298 
w tym: 
środki Gm. 
Ryn: 
94 649 
środki powiatu: 
94 649 

6050 011916W 
Przebudowa 
przejścia dla 
pieszych na ul. 22 
Lipca w 
Kruklankach 

322 998 
w tym: 
środki Gm. 
Kruklanki: 
61 499  
środki powiatu: 
61 499 

-5 778 
w tym: 
środki Gm. 
Kruklanki: 
-2 889 
środki powiatu: 
-2 889 

 317 220 
w tym: 
środki Gm. 
Kruklanki: 
58 610 
środki powiatu: 
58 610 

6050 011917W 
Przebudowa 
przejścia dla 
pieszych na ul. 
Białostockiej w 
Giżycku 

183 639 
w tym: 
środki Gm.  Miej. 
Giżycko: 
18 364 
środki powiatu: 
18 364 

-774 
w tym: 
środki Gm.  Miej. 
Giżycko 
-387 
środki powiatu: 
-387 

 182 865 
w tym: 
środki Gm.  
Miej. Giżycko: 
17 977 
środki powiatu: 
17 977 

6050 011918W 
Przebudowa 
przejść dla 
pieszych na ul. 
Antonowskiej w 
Giżycku 

149 322 
w tym: 
środki Gm.  
Giżycko: 
14 932 
środki powiatu: 
14 932 

-776 
w tym: 
środki Gm.  
Giżycko: 
-388 
środki powiatu: 
-388 

 148 546 
w tym: 
środki Gm.  
Giżycko: 
14 544  
środki powiatu: 
14 544 

6050 011919W 
Budowa przejścia 
dla pieszych na ul. 
Smętnej w 
Wydminach 

170 848 
w tym: 
środki Gm.  
Wydminy: 
17 085 
środki powiatu: 
17 085 

-786 
w tym: 
środki Gm.  
Wydminy: 
-393 
środki powiatu: 
-393 

 170 062 
w tym: 
środki Gm.  
Wydminy: 
16 692 
środki powiatu: 
16 692 

6050 011939W 
Przebudowa/ 
rozbudowa odc. al. 
1 Maja w Giżycku 

878 362 
w tym: 
środki Gminy 
Miejskiej Giżycko 
500 000 
środki powiatu: 
378 362 

  +552 617 
w tym: 
środki Gminy 
Miejskiej Giżycko: 
+365 797 
środki powiatu:  
+186 820 

1 430 979 
w tym: 
środki Gminy 
Miejskiej 
Giżycko 
865 797 
środki powiatu 
565 182 

6060 011928W 
Zakup remontera 
drogowego 

środki powiatu: 
320 000 

środki powiatu: 
-22 340 

 środki powiatu: 
297 660 

6060 Zakup równiarki 0  +40 000 
środki powiatu 

40 000 
środki powiatu 

Rozdz.80115 – zwiększenie planu dochodów i wydatków o kwotę 1.845 zł dotyczy projektu 
realizowanego przez PZOSiPO, polegającego na zorganizowaniu w SOSW i ZSZ praktyk 
uczniowskich dla partnera litewskiego (wszystkie koszty pokrywa instytucja wysyłająca)   
Wydatki:   
Rozdz.60014 (§ 4300) i rozdz.75020 – przesunięcia dotyczą zabezpieczenia środków w ZDP 
na zakup odzieży ochronnej i posiłków profilaktycznych (§ 3020) oraz waloryzacji 
wynagrodzeń (§4010) i składek na Pracownicze Plany Kapitałowe (§ 4710).  
Rozdz.85510 – zmniejsza się plan wydatków na dotacje przekazywane na zadania 
realizowane na mocy porozumień (umów) między jednostkami samorządu terytorialnego 
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(§ 2320) o kwotę 16.000 zł i zwiększa się plan wydatków bieżących w rozdz.85218 (§ 4210) 
z przeznaczeniem na zakup komputerów dla PCPR 
Rozdz. 80102 - zwiększa się udział własny Powiatu w planie wydatków na budowę Sali przy 
SOSW o kwotę 21.400 zł (§ 6050) w związku z koniecznością poniesienia dodatkowych 
wydatków na nagłośnienie. 
Rozdz.80115 (§§: 4740 i 4860) i rozdz. 85218 (§§: 4010, 4110, 4740 i 4850) – przeniesień 
dokonuje się w związku ze zmianą klasyfikacji budżetowej, dokonanej  Rozporządzeniem 
Ministra Finansów z dnia 15 lipca 2022 r. (Dz.U. z 2022, poz. 1571), w myśl którego 
wyodrębniono nowe paragrafy dotyczące wydatków ponoszonych w związku z pomocą 
obywatelom Ukrainy (m.in. §§ 4740 i 4850).  
Rozdz.80195 (§§ 4010, 4120 i 4170) – przesunięcia środków w łącznej kwocie 2.000 zł 
dotyczą zabezpieczenia wynagrodzeń w Powiatowym Ośrodku Rozwoju Edukacji w ramach 
programu „Za życiem” realizowanego na podstawie porozumienia zawartego z MEiN. 
Rozdz.80102 (§ 4210), rozdz.85403 (§§ 3020, 3110, 4130, 4260, 4280, 4300, 4360, 4430, 
4710) i rozdz.85404 (§§: 4300 i 4710)  – przesunięcia  środków w łącznej kwocie 25.400 zł 
dotyczą sfinansowania zakupu oleju opałowego do SOSW.  
§ 2540 w rozdz.80102, rozdz.80115, rozdz.80120, rozdz.80134 i rozdz.85404 – zmiany 
dotyczą planu dotacji dla szkół niepublicznych. W związku z brakiem w planie dotacji dla 
Liceum Ogólnokształcącego prowadzonego Zakład Doskonalenia Zawodowego w kwocie 
44.000 zł (rozdz.80120) i szkoły specjalnej prowadzonej przez Stowarzyszenie na rzecz Osób 
z Niepełnosprawnością Intelektualną w kwocie 74.000 zł (rozdz.80102) przesuwa się 
nadwyżki środków obliczone jako różnica pomiędzy planem a przewidywanym wykonaniem 
roku 2022. 
rozdz.85417 § 2830 – zmniejsza się plan wydatków przeznaczony na dotacje dla schronisk 
młodzieżowych o kwotę 114.215 zł, stanowiącą nadwyżkę środków  pomiędzy planem 
a przewidywanym wykonaniem.    
Ponadto: 
1) w dz.801 i dz.854 dokonuje się zmian w planie wydatków na wynagrodzenia i składki 

od nich naliczane, wypłacanych nauczycielom i pracownikom niebędącym nauczycielami, 
zatrudnionym w powiatowych jednostkach systemu oświaty, poprzez przesunięcia 
nadwyżek środków powstałych pomiędzy przewidywanym wykonaniem a aktualnym 
planem składek na ubezpieczenia społeczne (§4110) i składek na Fundusz Pracy (§4120),  
do pozycji niedoszacowanych, w tym do rozdz.:  

rozdz.75085 – łącznie 37.150 zł, 
rozdz.80102 – łącznie 138.763, 
rozdz.85333 – łącznie 79.985 zł. 

Powyższe zmiany mają na celu zabezpieczenie środków na wypłatę grudniowych 
wynagrodzeń wraz z pochodnymi.  

2) dokonuje się zwiększeń planu finansowego wydzielonych rachunków dochodów 
(Załącznik Nr 8), gromadzących opłaty za korzystanie ze stołówki  oraz  przy realizacji 
zadania polegającego na organizacji zakwaterowania i zapewnieniu wyżywienia dla osób, 
które zostały zmuszone do opuszczenia Ukrainy w wyniku działań wojennych: 

a) Zespół Szkół Elektronicznych i Informatycznych:   
− w rozdz. 80148 – o kwotę 100.000 zł, 
− w rozdz.85410 – o kwotę 115.000 zł; 
b) Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy: 
− w rozdz. 80148 – o kwotę 40.000 zł, 
− w rozdz.85403 – o kwotę 24.000 zł. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
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Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Komisja Spraw Społecznych i Edukacji zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 9, „przeciw” – 1, „wstrzymujący się” – 6.  

Uchwała Nr XLVII.290.2022 w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 
2022 została podjęta – stanowi załącznik nr 38 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 39 do protokołu.  

 
Ad. 26. Sprawy różne. 
D. Tarara powiedziała, że na uroczystościach 11 listopada było wystawionych bardzo dużo 
pocztów sztandarowych szkół i różnych instytucji a nie było Policji i Straży Pożarnej. 
Zapytała, czy nie mają swoich pocztów sztandarowych. 
Starosta odpowiedział, że chyba nie.   
O godz. 18:03 salę obrad opuściła radna I. Szostak. Na sali pozostało 15 radnych.  

M. Nowakowski powiedział, że na następnej sesji będą przyjmowali budżet na przyszły rok 
i w związku z tym ma wniosek, żeby założenia do budżetu, wydatki i wpływy były 
przedstawione na sesji, nie tylko na komisjach, aby mieszkańcy, którzy obserwują ich 
w internecie mieli jakiekolwiek pojęcie jak wygląda budżet. Jest to najważniejsza uchwała 
podejmowana w przeciągu roku i nie może być uchwałą ukrytą, a tak to wygląda. 
O godz. 18:04 salę obrad opuściła radny M. Mieńko. Na sali pozostało 14 radnych.  

B. Kurowicka poinformowała, że razem ze Stowarzyszeniem Pomocne Serca przy wsparciu 
Powiatu, Dyrektora PCPR, który udostępnił pomieszczenie zbierają ciepłe rzeczy, przede 
wszystkim śpiwory, koce, kurtki, które będą przekazane poprzez ich kontakt dla 
wolontariuszy bezpośrednio w Ukrainie, którzy dalej przekażą to wojsku. Ponadto chcą 
zakupić generator prądu dla szkoły w Krzemieńcu. Przy współpracy z II LO chcą 
zorganizować „Słodką paczkę” bezpośrednio wysyłając na Ukrainę w konkretne miejsce. 
Prosi o kontakt, jeżeli radni słyszeliby, że ktoś ma do przekazania ciepłe rzeczy. 
Podziękowała za dotychczasową pomoc.    
Przewodnicząca Rady zapytała jaki jest koszt agregatu. 
B. Kurowicka odpowiedziała, że koszt agregatu potrzebnego dla szkoły to jest 11.000 zł.   
Przewodnicząca Rady poprosiła, żeby zastanowić się nad planami pracy na przyszły rok 
na poziomie Komisji ale również prosi o zgłaszanie tematów do planu pracy Rady. 
Poinformowała, że następna sesja planowana jest na 22 grudnia br. 
Wicestarosta stwierdził, że co roku Starosta prezentuje projekt budżetu. Ponadto, jeżeli ktoś 
ich ogląda, to też może wejść na BIP, gdzie projekt budżetu jest już zamieszczony.  
Starosta dodał, że nie ma przeszkód i zaprezentują projekt budżetu, szczególnie 
przedsięwzięcia, inwestycje, które mają zamiar wykonać w przyszłym roku, bo zapewne 
to mieszkańców najbardziej interesuje.   
Innych spraw nie zgłoszono.  

 
Ad. 27. Zamknięcie sesji.   
Wobec wyczerpania porządku obrad XLVII sesji o godz. 18:11 Przewodnicząca Rady 
zamknęła obrady.   
Pełny przebieg obrad został zamieszczony na nośniku informatycznym i stanowi integralną 
część protokołu.   
 
Protokołowała                                                                      Przewodnicząca Rady Powiatu  
 
Agnieszka Jarocka                Monika Łępicka-Gij  


